



## Protokoll fra styremøte Verdal og omegn rideklubb

**Tid:** Onsdag 18. oktober 2023 kl. 18.00

**Sted:** Klubbens lokaler, Sandslia

**Tilstede:** Maria Kolstad, Matilde Grønn, Lars Daniel Hjelde, Rebekka Haga, Randi Nesse, Vera Mortensen Olafsen

**Forfall:** Idun Elvira Svartaas Borgen, Svein Jørgensen

**Dessuten møtte:** Terje Grønn under sak 23/37a  
Marit Aarset Grønn under sak 23/39 – pkt. samarbeid med Sandslia Ridesenter

**Sak 23/32: Godkjenning av innkalling og sakliste**  
Tilleggs punkt under Eventuelt, bl.a.

- Samarbeid med Sandslia Ridesenter
- Tidspunkt for nytt møte.

Ny sak 23/38 – Møtestruktur  
«Eventuelt» får saksnr. 23/39

**Vedtak: Godkjent med fremkomne tilføyelser**

**Sak 23/33: Godkjenning av protokoll fra møte 4. september**

Protokollfører fra dette møtet har på mystisk vis ikke funnet igjen det lagrede dokumentet, så den er ikke å oppdrive. Protokollen må skrives på nytt, fritt etter hukommelsen. De som var tilstede noterer ned vedtak i sakene.

**Vedtak: Godkjenning tas på neste møte.**

**Sak 23/34: Innkommet post/referatsaker**

- Flere e-poster fra kretsen, en del på kjønnkvotering som er sendt inn.

- Informasjon og møteprotokoller fra idrettsrådet
- Nytt medlem som må krediteres halve kontingentbeløpet. Kasserer sørger for at det blir utført.
- Digitalt ekstraordinært kretsting 1. november kl. 19.00 – Rebekka og Randi sørger for publisering.

**Vedtak: Tatt til orientering**

**Sak 23/35: Forslagskassen**

Den vi har er ødelagt, så hvis vi skal fortsette å ha en, må vi skaffe ny. For øvrig ingen forslag der.

**Vedtak: Tatt til orientering**

**Sak 23/36: Årshjul 2024**

Påbegynt årshjul for 2024 tatt opp til diskusjon. Tas opp på hvert styremøte. Legges på klubbens GoogleDisk slik at den i styret som ønsker kan gå inn og ajourholde og sjekke.

**Vedtak: Tatt til etterretning.**

**Sak 23/37: Statusoppdateringer**

- a. Ny ridebane – orientering av Terje: På siden av det han skulle orientere om – hadde fått spm. fra SMN om vi vil søke om støtte til et eller annen aktivitet i forbindelse med bankens 200 års jubileum. Styret ser på saken.  
Spillemidler ønskes utbetalt i oktober. Banen er ferdig preparert og klart til videre arbeid. Terje får fullmakt til å ordne med avtale om lys og montering. Lars Daniel får ansvar for gjerdet.  
Ut over dette ble det orientert om store renoveringsarbeider i stallene til Sandslia.
- b. Sosiale medier  
Lite å melde. Lagt inn en del endringer på nett og medlemsside den siste uka. Diskusjon om hyppighet og hva som skal legges ut og når. Rebekka vil bistå med publiseringer av aktiviteter i klubbens regi.
- c. Økonomi – herunder starte jobb med neste års budsjett  
Resultatmessig er vi på budsjett. Savner søknader om reisestøtte fra de som har deltatt på stevne. Må sende inn snarest hvis det ønskes utbetalt.

Kasserer informerte 4. september styret om uoverstemmelser mellom kassasystem og kontantbeholdningen. Det er registrert kontantsalg for 1905,- fra januar 2023 til og med august. I mars ble 400,- fra kassa satt i bank og 6/9 var det 901,-kr i kassa, det er usikkert hvor mye beholdningen var 1/1-23, det antas 500,- Innbetalinger fra zettle og vips stemmer med kassa ved utgang av august.

- d. Stevneutvalg – ikke til stede
- e. Arenautvalg – ikke til stede
- f. Kioskutvalg – ble endringer i drifta i og med at rideskolen blir avviklet. Må tenke nytt i året som kommer, forslag ønskes. Kontantsalg er avviklet grunnet praktiske årsaker. Diskusjon og avklaring om kontantbeholdning og varebeholdning. Må skifte kode på dørlåsen. For øvrig må det finnes løsninger for både salg og opphold i Rytterstua som er akseptable og nyttige for alle parter.
- g. Juniorutvalg – ikke til stede, det planlegges halloweenkveld 30.10. Denne er publisert på nettside og i sosiale media.
- h. Handlingsplan  
Utsettes til neste møte

**Vedtak: Tatt til orientering**

**Sak 23/38: Møtestruktur**

Maria orienterte fra møte i idrettsrådet om møtestruktur og hyppighet. Kan vi redusere antall møter, og heller ha kontakt i andre kanaler i spesielle tilfeller? Møtestruktur og praktisk gjennomføring av møtene, Randi tilbød kort innføring i møteledelse og gjennomføring.

**Vedtak: Tatt til etterretning.**

**Sak 23/39: Eventuelt**

- Samarbeid med Sandslia Ridesenter – Marit først orienterte om sitt arbeid i valgkomiteen til kretsen, ønsker å ta med innspill og ønsker i videre arbeid.  
Deretter om omstillinga ved ridesenteret. Jobber med ytterligere info til interesserte. Håper på flere engasjerte medlemmer. Må få flere foreldre på banen, foreslår familiekurs, forhåpentligvis i samarbeid med rideklubben. Forslag om å sette ned ei lita

arbeidsgruppe som skal jobbe fram et detaljert opplegg. Maria og Rebekka kan delta, Ina forespørres om å delta i gruppa. Ellers orienterte Marit om at det ikke blir hester fra Sandslia til Spelet i 2024, noe som også åpner for andre muligheter.

- Julenek – status?  
Må selge flere for å nå det reserverte kvantum. Legge ut påminnelse om å intensivere salget – Rebekka ansvarlig.
- Forslag om kurs i skoing av hest – Maria har undersøkt med Dag Arild Aartun, som er villig til å kjøre et sånt kurs. Pris kr. 8.000,- Klubben dekker dette kurset for alle medlemmer, og evt. åpne for ikke-medlemmer mot betaling. Maria får ansvar for å finne dato og gjennomføring. Dette annonseres i alle kanaler.
- Kjøpe inn whiteboard til Rytterstua
- Kan søke midler til oppgradering av ridehallen, bl.a. takrennene må vedlikeholdes. Lars Daniel og Maria sjekker ut!
- Nytt møte settes til 27. november 2023 kl. 18.00

**Vedtak: Tatt til etterretning.**

Møtet hevet kl. 20.30

Verdal, 18.10.23

Randi Nesseemo, sekretær